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SAIK-veteraner på vandring  

 

Verksamhetsberättelse	SAIK‐OL	2018	
Sektionen driver idrott inom orientering och trail running samt representerar SAIK gentemot Svenska 
Orienteringsförbundet och dess distriktsförbund. 
 

Styrelse	
Ordförande:  Hans Carlstedt     
Ledamöter:  Annette Bernhed 
  Lovisa Nilsson 

David Djurbäck 
Kommittérepresentanter 

Mattias Bååth    Ungdomskommittén 
Janni Axelsson   Breddkommittén 
Bengt Johansson   Klubbstugekommittén 

  Emma Andersson mfl  Junior & seniorkommittén 
  Andreas Karlsson mfl  Arrangemangskommittén 
 
Hans Carlstedt och Bengt Johansson är SAIK‐OL:s representanter i SAIK:s styrelse   
Sektionsstyrelsen har haft tio protokollförda styrelsemöten. 
Webmaster har varit Johan Wedlin och Iliya Belianka. 

	
Medlemmar 
Följande antal medlemmar (39% kvinnor) är nu registrerade i SportAdmin (tidigare i Idrott Online). 
Antalet kvinnliga medlemmar sjunker: 
 
2017  0‐6 år 7‐12 år 13‐20 år 21‐40 år 41‐60 år 61‐ år Summa 
Man  1 51 39 42 53 42 228 
Kvinna  1  28  20  46  45  19  159 
Totalt 2 79 59 88 98 61 387 

2018  0‐6 år  7‐12 år  13‐20 år 21‐40 år 41‐60 år 61‐ år  Summa 
Man  4  51  29  52  50  41  227 
Kvinna  1  21  24  43  40  18  147 
Totalt  5  72  53  95  90  59  374 

Diff  0‐6 år  7‐12 år  13‐20 år 21‐40 år 41‐60 år 61‐ år  Totalt 
Man  3   0   ‐10   10   ‐3   ‐1   ‐1  
Kvinna 0  ‐7  4  ‐3  ‐5  ‐1  ‐12  
Totalt  3   ‐7   ‐6   7   ‐8   ‐2   ‐13  
 
 
 
 

Verksamheten	
Inom orienteringen redovisas alla svenska orienteringstävlingar i Eventor. Av denna statistik kan man 
utläsa bl a hur aktiva vi är. 



 
 

 Antal anmälningar (exkl närtävlingar) på  
o våren     966 st  (färre pga av sen vårsäsongstart med snö) 
o sommar    162 st  (7 juni – 1 aug exkl Oringen)  
o Oringen    137 st 
o hösten    1152 st  

totalt   2417 st  (2638 st 2017, 2649 st 2016).  
 
Antal anmälningar inklusive närtävlingar är totalt 3.538 st (3.603 st 2017, 3.421 st 2016, 
3.119 st 2015, 3.100 st 2014).  
Av dessa utgör (15 nov 2017‐15 nov 2018) 

o Närtävlingar supportade av SAIK  308 st   
o Vårserie      202 st   
o Närnatt Cup        46 st 
o Veteran‐OL        95 st   

 
 Antal anmälda medlemmar i alla kategorier av tävlingar sjunker sedan 2012 (närtävlingar – 

mästerskap)  
241 st (243 st 2017, 258 st 2016, 258 st 2015; 303 st 2014).  

 
 Vi har 167 vuxna som anmält sig till någon tävling i Eventor. Det är 25 medlemmar som bara 

gjort det en gång, 10 st som gjort det två gånger osv. 

 
 
 I nationella tävlingar har 144 män och 99 kvinnor tillsammans 243 st  (234 2016, 234 2015, 

232 2014) anmält sig.  
 
 Åldersfördelning för de som är aktiva tävlande (alla typer av registreringar) 

 

Aktiva enl Eventor (samtl tävlingstyper) 
   Män Kvinnor  Totalt 
< 18 år  52 23  75 
18‐35 år  37  34  71 
36‐50 år  32  25  57 
51‐64 år  20 10  30 
65 + år  8 16  24 

  149  108  257 
 

Ekonomi	
Det ekonomiska resultatet motsvarar budget. I den ingick att vi fört över 75 tkr från föregående års 
resultat och att 15 tkr gått till investeringar i stugan.  
Ungdomar har fria tävlingar 
Vuxna har två fria tävlingar 
Tävlingsresor till SM, Swedish League och de stora stafetterna har sponsrats. 
U25 får bidrag med 50% på egenavgifter. Belastade individstödet med ca 40.000 kr. 
Eliten får träningsbidrag (individstöd). Ett flertal av dessa är från Ukraina och Belarus   

Antal anmälningar/medl 1 2 3 4 5 6 7 8 9 10 11 12 13 14 15 16 17 18 19 20 21 22 23 24 25
Antal medlemmar 25 10 12 17 10 16 7 6 4 6 10 8 3 4 6 1 5 4 3 2 1 2 1 2 2

 
Budget och resultat redovisas i SAIK:s (huvudförening) rapport, samt i förenklad form i separat 
dokument. 
 
Notera att medlemsavgiften (ej aktivitetsavgiften) går till centrala kostnader i hela SAIK som t.ex. 
ekonomihantering. 
 

Arrangemang	
Partilletrippeln var en ny arrangemangsform. Kåsjön Trail vände i antal startande. 
Övriga OL‐arrangemang:, 2 st veteran‐OL, 8 st Motions‐OL, samt ett antal träningsorienteringar mer 
eller mindre officiella för andra klubbar. 

Vi har ett fint samarbete med Partille kommun. Varje år anordnar vi ”skogsäventyret” för 
tredjeklassare och en orienteringsdag för gymnasiet. Likaså deltar vi i Föreningsskolan, den ger 
nyanlända barn i årskurs 1–5 möjlighet att prova på olika föreningars verksamhet. 

Tränare	
Klubben har haft Maria Magnusson som tränare under andra halvan av året. Maria har varit verksam 
inom alla sektionerna med en tyngd på J&S. Hon har arbetat halvtid och slutade av egen vilja vid 
årsskiftet. 

Representation	
GOF  Lena Carlsson, styrelsen 

Henrik Olausson, Ranking 
  Martin Pettersson, ordf GOF:s ungdomskommitté 

Agnes Pettersson, Ungdom 
GOFA  Roland Olsson, styrelse 
GKR  Lars Stålheim, styrelse 
  Bengt Johansson, valberedning o revisor 
 

Utmärkelser	
Skogskarlarnas pris för bästa DM‐resultat: Casper Skepp i H16, Arvid Skepp i H14 och Herman 
Pettersson i H10. 
Skogsflickornas pris: Miranda Wallström i D12 

	
Resultatutveckling	
På VM i Lettland 

 Anastasia Denisova  plats 7:a sprint 
 Katya Dzemaplats 22:a sprint 
 Andrey Salin plats 58:a medel 

 
Resultat SM: 

 Natt‐SM. Maria Magnusson 5:a 
 Sprint‐SM: Anastasia Denisova 3:a 
 SM‐Medel: Maria Magnusson 6:a 
 Sprint Stafett‐SM: 11:a 
 Stafett‐SM:  H21 9:a 

 
   



 
Bredden 
Ett bra sätt att förstå bredden i föreningen är att avläsa resultaten i 25‐manna över åren. I år hade 
förstalaget otur då det blev diskvalificerat pga av en skada.  Vi deltog med två och ett halvt lag. 
Ungdomssektionen är stark. Det kan man avläsa i resultaten från Ungdomsserien. Många ungdomar 
går nu upp i juniorklasserna.     
  

              
 
10Mila gick i år i Nynäshamn.  
 

 
 

Junior‐	och	Seniorkommitté	(inkl	elitverksamheten)…………. 
	
Kommittén har under året bestått av Emma Andersson (sammankallande), Mats  
Lindqvist, Ingemar Carlsson, Magnus Josefsson och Henrik Nordholm, samt löparrepresentant Jonas 
Palm. Ofta har både kommittén och coacherna träffats samtidigt på mötena.  
Organisation för tävlingsverksamheten:  
Herr‐UK: Anders Axelson, Marcus Millegård (ej deltagit i några möten) 
Herr‐coach: Anders Axelson   
Dam‐UK: Maria Magnusson, Therese Alfredsson  
Dam‐coacher: Therese Alfredsson (ej deltagit i några möten) 
 
Internationella	mästerskap		
På EM i Schweiz lyckades Silje Ekroll Jahren (representerade Norge) bäst med en fin 8:e plats på 
medeldistansen. Följde upp med en god 15:e plats på långdistansen. Anastasia Denisova 
(representerade Vitryssland) levererade en god 12:e‐plats på sprinten. 
Årets JVM gick i Ungern, där vi hade en SAIKare på plats, Mariia Tymoshchuk (representerade 
Ukraina). Bästa resultatet var en 16:e‐plats på långdistansen. 
På VM i Lettland hade SAIK ”representation” av vitryska, ukrainska och norska löpare. I sprinten 
levererade Anastasia Denisova en mycket fin 7:e plats. Silje Ekroll Jahren sprang in som 22:a. Katya 
Dzema tog sig också till final. På medeldistansen knep Silje Ekroll Jahren en snygg 9:e plats.  
Andrey Salin var ende herrsenioren som deltog med en 58:a plats på medeldistansen och endast 6 
sekunder från final i sprinten. 

25‐manna (25 sträckor blandat)
2005 2006 2007 2008 2009 2010 2011 2012 2013 2014 2015 2016 2017 2018 MV

1 lag Disk 85 55 47 28 43 22 27 16 29 29 23 26 22 28 13 Disk 26
2 lag 159 131 289 227 Diskv 247 99 142 143 212 187 140 119 85 103 166

Ungdomsserien
2005 2006 2007 2008 2009 2010 2011 2012 2013 2014 2015 2016 2017 2018 MV

Div 1 5 4 5 6 2 2 1 1 2 2
Div 2 1 3 2 1 Inga divisioner

10‐mila
2000 2001 2002 2003 2004 2005 2006 2007 2008 2009 2010 2011 2012 2013 2014 2015 2016 2017 2018 MV

Dam (5 sträckor)
1 lag 32 25 17 40 18 17 27 18 12 4 6 11 7 26 35 11 74 25 27 21
2 lag 63 80 80 104 117 101 141 79 60 29 52 48 53 80 75 105 86 68 66 75
3 lag 130 167 201 167 190 226 102 270 95 120 80 75 186 156 123 177 101 157 143
4 lag 154 185 173 193 200 240 240 utg 138 168 198
5 lag 241 214 207 228

Herr (10 sträckor)
1 lag 57 72 Disk 114 60 61 56 59 38 24 33 57 56 80 44 47 40 53 31 52
2 lag 203 189 225 288 195 213 Diskv 135 Diskv 177 141 183 185 63 121 92 107 118 142
3 lag 247 247

 
 
SM	–	ett	brons	och	tre	”löv”	
Årets alla SM tävlingar hölls i Smålandsskogarna. Ultralång‐SM skulle inleda SM‐året i april men 
ställdes in på grund av snö. Tävlingen flyttades fram för att istället avsluta året i november. Inga 
saikare till start. 
Natt‐SM kunde genomföras som planerat och Maria Magnusson visade sin skicklighet med att 
springa hem ytterligare ett ”löv” (topp 10) till sin samling. Blev en fin 5:e plats denna gång. 
I början av juni sprang Anastasia Denisova hem en utmärkt bronspeng på sprint‐SM i Jönköping. Även 
tre starka yngre juniorer till start där Carl Josefsson lyckades bäst med en 23:e plats.  
Samma helg avgjordes sprintstafett‐SM. Saiks lag (Maria Magnusson, Heino Ollin, Sergey Fedatsenka, 
Anastasia Denisova) levererade en mycket bra 11:e plats. 

Höstens SM‐tävlingar inleddes med en tuff långdistans. Inga framskjutna placeringar från saikarna 
denna gång. Helgen efter på medel‐SM visade Maria Magnusson igen sina skills med årets 
andra ”löv”, en finfin 6:e plats. 

SM-stafett H21-laget 9:a (Albin T, Marcus M, Heino O, coach Anders A) 
 



 
Stafett‐SM. Albin Thunberg visade direkt på första sträckan att saiks första lag i herrklassen ville vara 
med och fightas om ett ”löv” denna dag. Heino Ollin och Marcus Millegård var inne på samma spår, 
vilket resulterade i en finfin 9:e plats. Tyngre för övriga saiklag i de olika klasserna, med vissa 
individuella ljusglimtar. Glädjande med att herrjuniorernas andra lag (Anton Kastrup, Nils Grimbeck, 
Rasmus Johansson Fjordside), där ingen ännu ”fyllt” junior, antog utmaningen på ett förtjänstfullt 
sätt. 
 
Internationella	tävlingar		
Silje Ekroll Jahren har sprungit några Wold Cup‐tävlingar för Norge under året.  
Bäst gick det på deltävlingarna i Norge, tillika för‐vm, med en 12:e plats på långdistansen och 11:e 
plats på jaktstarten dagen efter. 
 
 
Stafetter‐	Stigtomta,	Tiomila,	Venla/Jukola,	Smålandskavlen	
 
Årets stafettlöpning inleddes på Stigtomtakavlen på bästa sätt där damernas förstalag tog hem 
segern. Herrarna sprang hem en 7:e‐plats. 

Stigtomtakavlen D21 1:a (Jenny B, Anastasia D, Maria M) 
 
Årets 10‐mila gick i Nynäshamn. SAIK ställde upp med två herrlag och fyra damlag. 
Damernas förstalag fick placeringen 27, i paritet med förra årets resultat (25:a), där Anastasia 
Denisova och Katya Dzema stack ut. Anastasia var länge med och borrade i täten på förstasträckan 
(växlade till slut som 9:a) och Katya hade bästa sträcktid på tredjesträckans ”långadag”. Andralaget 
slutade på en 66:e‐plats (68:a 2017) efter jämna insatser. Det var en spännande kamp mellan tredje‐ 
och fjärdelaget genom hela stafetten där placeringarna till slut hamnade på 156:a respektive 168:a. 
Herrarnas förstalag gjorde rakt igenom en fin prestation och landade till slut på en mycket bra 31:a 
plats. Där laget som bäst var uppe på en 15:e plats under stafetten. Här stack Marcus Millegård 
(sträckbäst på andrasträckan) och Andrey Salin (fjärde bästa tid på ”långanatten”) ut lite extra. 
Andralaget slutade på en 118:e‐plats. Några placeringar sämre jämfört med 2017 (då 107:a) 

 
 
Venla‐ / Jukolastafetterna gick i Lahti‐Hollola i relativt snabblöpt gropterräng en varm junihelg. SAIK 
ställde upp med 3 damlag och 2 herrlag.  
Damernas förstalag inledde utmärkt och låg 10:a efter två sträckor sprungna. Tyvärr slutade det med 
diskvalificering i resultatlistan på grund av en felstämpling på sista sträckan. Andralaget blev 226:a 
och tredejalaget 335:a av knappt 1600 följföljande lag. 
SAIK:s förstalag på herrsidan tog en 64:e‐plats, vilket var ungefär som tidigare års resultat. Dimitry 
Mihalkin gjorde, som många gånger förr, en väldigt stabil förstasträcka. Sprang in endast ca 2 
minuter efter täten. Stabila bra insatser överlag av resten av laget. Där Heino Ollin, på tredje 
sträckan, och Vitalii Hichko, på 6:e sträckan, stack ut lite extra. För andralaget blev det en 139:e plats 
av drygt 1600 följföljand lag. 
 
Årets stafettlöpning avslutades nästan lika bra som det började. Men denna gång var det herrarna 
som ville visa vad de kan. På Smålandskavlen tog herrarnas förstalag en strålande 2:a‐plats. De var 
med och spurtade om segern. Damerna slutade 7:a.  

Smålandskavlen H21-laget 2:a (Albin T, Heino O, Dimitry M, Andrey S, Marcus M) 
 
Swedish	League		
Deltagandet i årets Swedish League har inte varit så omfattande. Bästa resultaten stod Anastasia 
Denisova och Marcus Millegård för. Anastasia tog en god 13:e‐plats på inledande sprinten i Citadellet 
i Landskrona. Och Marcus en god 15:e‐plats på långdistansen dagen efter i Klåveröd, Skåne. 
Bästa juniorresultaten var en 22:a‐plats i H18E för Carl Josefsson på medeldistansen I Klåveröd. 
 
O‐ringen	
Årets o‐ringen gick i fantastisk terräng i Örnsköldsvik en varm vecka i slutet av juli. När veckan 
summerades hade saik två klassegrar bland seniorerna, Maria Magnusson i D21L och Sara Bengtsson 
i D21.  
 
	 	



 
DM‐tävlingarna	
Distriktsmästerskapen (DM) inleddes en tisdagskväll i början av juni med Sprint. Bäst i senior‐ och 
juniorgänget lyckades Carl Josefsson genom sin seger i H18. Per Nordholm knep bronset i samma 
klass. 3:a blev även Kajsa Carlsson Wallum i D18. Katya Dezema sprang in som 2:a  i D21. 
Natt‐DM arrade SAIK en fredagskväll i augusti. De flesta agerade arrangörer men några stod på 
startlinjen. Bästa resultat stod Sergey Fedatsenka (H21) och Kajsa Carlsson Wallum (D18) för genom 
varsin 2:a plats. 
Sista helgen i augusti gick långdistansen av stapeln vid Hindåsgården. Senior‐ och juniorgänget kunde 
summera dagen med totalt två pallplatser; seger genom Maria Magnusson i D21 och en andraplats 
till Emilie Karlsson i äldsta juniorklassen (D20). 
Sen dröjde det nästa en månad innan DM‐tävlingarna avslutades med medel och stafett på en 
nykarterad karta i Säve. På medeldistansen lyckades Maria Magnusson och Marcus Millegård bäst av 
senior‐ och juniorgänget med varsin 2:a plats i D21 respektive H21. Carl Josefsson knep en 3:e plats i 
yngsta juniorklassen (H18) 
På stafetten blev det seger i D21 (Amilia Björklund, Sara Bengtsson, Maria Magnusson). I H21 knep 
Albin Thunberg, Heino Ollin, Marcus Millegård en 2:a plats. Det blev en 1:a (Elias Ljungkvist, Albin 
Claesson, Carl Josefsson) och en 3:e plats i H20. SAIK kom med 5 lag till start i D21, 4 i H21, 2 i H20 
och 1 i D20. 
 
Träningar	och	läger	
Precis som under föregående år har det funnits ett stort utbud av fina träningarna under året. 
Mycket tack vare att Maria Magnusson arbetat som tränare för SAIK orientering under året. Även en 
stor eloge till Anders Axelsons arbete med fint strängade banor och övrigt engagerade medlemmar. 
Under året har även bra och kvalitativa läger hållits, bland annat i Halmstad (under vintern) och 
Bottnaryd (träningsdag på våren). På hösten var några juniorer av vårt fina junior‐ungdomsgäng en 
vecka i Vitryssland på ett uppskattat läger arrangerat av Maria Magnusson. 
SM‐sprintstafettlaget 11:a (Anastasia D, Sergey F, Heino O, Maria M) 
 

Resultatbörs	J&S	
Finns sist i rapporten 
 
 
 
SAIK	Ungdom………………………………………………………………………	
	
Ungdomskommittén	
Under året har ungdomskommittén bestått av: 
Mattias Bååth (ordf), Peter Grimbeck, Mikael Öhgren, Martin Pettersson, Ola Skepp, Thomas 
Kullander, Camilla Öhgren, Katrin Skepp, Nichlas Wallström, Yvonne Weihard och Mathias Sundbäck. 
Det har dessutom funnits ett antal ytterligare ledare i respektive åldersgrupp. Kommittén har under 
året haft sex möten och en planeringsdag. 
Under 2018 har vi också haft ordförandeskapet i GOFs ungdomsverksamhet genom Martin 
Pettersson. 
 

Vision	och	mål	
”SAIKs ungdomsverksamhet ska kontinuerligt tillhöra toppskiktet bland Sveriges orienteringsklubbar. 
Verksamheten har de bästa ledarna, omfattar alla ålderskategorier och utvecklar våra ungdomar 

 
orienteringsmässigt, fysiskt och socialt oavsett tävlingsmässig ambitionsnivå. Vår framgång byggs av 
våra ledord Glädje, Engagemang och Kvalitet”. 
 

Glada ungdomar från SOL‐skolan i augusti 

Våra viktigaste mål/mätetal omfattar: 

 Egna lag i alla klasser i Ungdomens Tiomila 
 Topp 2 på Ungdomsserien  
 Högt deltagande på egna och GOF‐arrangerade läger 
 Högt tränings‐ och tävlingsdeltagande 
 Hög ledarkompetens 

Vi har skapat en Verksamhetsplan som finns att studera på vår hemsida där man kan fördjupa sig i 
mer detaljer kring vår verksamhet inklusive mål och handlingsplaner. 

	
	
Aktiva	ungdomar	och	aktiviteter	
Under året har vi haft ca 80 ungdomar i åldern 7‐16 år som deltagit i träning, tävling och 
lägeraktiviteter. 62 av dessa har deltagit i minst tre aktiviteter och drygt 45 har medverkat vid tre 
tävlingar. 

Genom egna aktiviteter och samarrangemang med övriga föreningen och GOF har vi erbjudit 
ungdomarna över 60 träningstillfällen. 



 
Ungdomsserien	
Ungdomsserien har under 2018 haft ett nytt upplägg som bara omfattat DM‐tävlingarna och endast 
varit en klubbtävling. 2018 blev vi precis som 2017 vi tvåa i klubbtävlingen. Vann gjorde Tolered 
Utby. 

Vårserien	
Under 2018 deltog cirka 40 ungdomar i minst tre deltävlingar och fick plakett.  

Närnatt	Cup	
Nio ungdomar deltog i minst två deltävlingar och det blev två totalsegrar genom Miranda Wallström i 
D12 och Arvid Skepp i H14. 

	
DM	
Vid årets DM‐tävlingar blev det 17 individuella pallplatser, varav elva segrar genom Arvid Skepp i H14 
natt, sprint, lång och medel, Emma Ekdahl i D10 sprint, Casper Skepp i H16 medel och lång, Herman 
Pettersson i H10 medel och lång samt Miranda Wallström i D12 natt och lång.  

På stafett DM hade vi sju lag som startade.  Det blev segrar i H14 (Simon Bååth, Gunnar Fovaeus, Emil 
Lindblad och Arvid Skepp) och H16 (Rasmus Johansson Fjordside, Anton Kastrup och Casper Skepp). 

Tiomila	
Vid Tiomila i Nynäshamn i april deltog vi med två lag i ungdomsstafetten. Dessa placerade sig som 
25:a och 73:a. Kul för i år var att vi gjorde en breddresa där vi kombinerade tävlingen med träning 
och besök på Bodaborg. 

 

Ungdomar redo för träning i samband med Tiomila 

 
GM	och	Unionsmatch	
Tio ungdomar deltog på GM i Eksjö. I H14 segrade Arvid Skepp på lång och var tvåa i sprint. I H13 var 
Emil Lindblad tre på lång.  

Fem ungdomar blev uttagna att representera distriktet i Unionsmatchen: Casper Skepp i H16, Arvid 
Skepp, Gunnar Fovaeus och Simon Bååth i H14 och Ella Pettersson i D14. 

USM		
Vid USM i Luleå hade vi fem ungdomar som medverkade. Bäst lyckades Casper Skepp i H15 där han 
var sjua i sprint och 10:de på lång. 

 

	
Ungdomens	Tiomila	
Vi deltog vi med fyra lag, två lag i HD12, ett i D18 och ett lag i HD18.  

I HD12 hade vi fått till två jämna och bra lag som fick placeringarna 34 och 46 bland över 100 lag. I 
D18 hade vi ett ungt lag som gjorde en jättefin insats genom att fullfölja alla sträckor. I HD 18 låg vi 
hela tiden med långt fram och slutade på en fantastiskt fin fjärde plats. SAIKs bästa placering 
någonsin! 

 

Hela laget i HD18 på Ungdomens Tiomila som kom på fjärde plats 

Smålandskavlen	
Säsongen avslutades med Smålandskavlen i Växjö. Där blev det en mycket fin seger i H16 för 
kvintetten Casper Skepp, Nils Grimbeck, Anton Kastrup, Gabriel Öhgren och Arvid Skepp. 



 

 

Segerlaget i H16 i Smålandskavlen, Casper Skepp, Nils Grimbeck, Gabriel Öhgren, Anton Kastrup och 
Arvid Skepp 

Läger	och	resor	
Vi har ett stort utbud av läger och resor där vi lägger stort fokus på att få med så många som möjligt 
oavsett tävlingsmässiga ambitioner. Under våren fick det årliga träningslägret ställas in pga snö. Vi 
hade dock en träningsdag i Rigortorpet. I maj hade vi en tävlingsresa till Närke oh på försommaren 
var det läger i Skara i samband med Sommarlandssprinten. 

Under hösten deltog vi i Bahco‐cup i Lidköping. Här försvarade vi segern i klubbtävlingen från 2014, 
2016 och 2017 (inställt 2015). Det gav ett fint vandringspris samt ett presentkort på 2500,‐. 
Presentkortet användes till besök i Klätterdomen vid Marsipangrislägret i december. Innan dess han 
vi också med ett läger i samband med O‐event i Borås. 

Dessutom genomförde våra äldre ungdomar och juniorer en SOL‐skola för de yngre ungdomarna. I år 
var Nils Grimbeck huvudansvarig ledare. 

Särskilda	prestationer,	och	utmärkelser	
Inte mindre än fyra ungdomar fick Skogskarlarna/Skogsflickornas pris för bästa DM‐resultat. Det var 
Casper Skepp i H16, Arvid Skepp i H14, Miranda Wallström i D12och Herman Pettersson i H10. 

	

Bredd…………………………………………………………………………………….. 
 
Motions‐OL	
Under året har SAIK arrangerat Motionsorienteringar totalt 8 gånger. Motionsorienteringarna 
arrangeras på eftermiddag/kväll under enkla former där orienteringsbanor med olika svårighet och 
längder erbjuds och där instruktörer finns på plats för att hjälpa alla igång. 

 
Under våren (maj—juni) hade vi tre motionsorienteringar i Partille med ca 35 deltagare per tillfälle. I 
augusti och september hade vi ytterligare tre tillfällen i Partille med i snitt 52 deltagare. 
Vi var även arrangörer vid två tillfällen i Skatås (vår/höst) som samordnas av GOF med ca 150 
deltagare per gång. 
 
Uppstart	av	Damträningar	35+	
På initiativ av Breddkommitén startades damträningar upp under våren. Damträningarna vänder sig 
till alla damer över 35 år i klubben, oavsett vilken ambitionsnivå man har. Syftet är att få fler damer 
att känna sig välkomna i klubben, genom att bjuda in till en träning eller annan typ av aktivitet i en 
avslappnad form.  
Tanken är också att under dessa tillfällen stärka gemenskapen och 
att få fler damer att delta i klubbens verksamhet i övrigt. 
Ambitionen är att bjuda in till en träff ungefär en gång per månad.  
Under året har det arrangerats fem damträningar med olika teman 
och med efterföljande fika i SAIK‐stugan.  
11/6: OL‐träning, 9 deltagare.  
27/8: OL‐träning, 8 deltagare.  
17/9: Löpning på stig/terräng, 9 deltagare.  
8/10: Yoga, ca 14 deltagare. 
19/11: Löpning med pannlampa samt vinterbad i Kåsjön och bastu, ca 10 deltagare.  
 

 

Bildbevis på vinterbadare 

Nybörjarkurs	för	vuxna	
Helgen den 8‐9 september arrangerades en nybörjarkurs för vuxna som en intensivkurs. 6 glada 
nybörjare dök upp i SAIK‐stugan på lördagen för att lära sig mer om orientering av ledarna Emma A, 
Maria G, Märta M, Janni A, Henrik N och Martin P. Flera av nybörjarna har barn i ungdomsgrupperna.  
Under lördagen varvades teoripass med OL‐pass. Först sling‐OL vid Maderna och efter lunch en OL‐
bana runt Prästtjärn med efterföljande analys i Livelox. 
På söndagen gjorde 4 nybörjare tävlingsdebut på Hjortsöndagen i Alingsås och det blev en seger 
direkt i ÖM5.  
 
Stafett‐DM	i	Säve	
Med 25 lag på startlinjen var SAIK den överlägset största klubben på årets stafett‐DM! De två näst 
största klubbarna IFK Göteborg och Göteborg‐Majorna OK hade ”bara” 16 lag vardera. Kul! 
Segrar blev det dessutom i D21, D165, H20, H16 och H14. 
 



 

  
D165-laget: Gunilla, Monica och Susanne  D21:1-laget: Amilia, Sara och Maria M 

 
Pallen i H16 med Rasmus, Anton och Casper överst! 

 
25‐manna 
60 SAIK‐are, löpare och ledare, reste den 5 oktober mot Stockholm och årets 25‐manna på 
Järvafältet. Två SAIK‐lag samt ett kombilag med IFK Göteborg stod laddade på startlinjen.  
Det offensiva 1:a laget startade otroligt bra med Maria Magnusson och Marcus Millegård på de två 
första sträckorna och SAIK växlade som 4:e lag ut på sträcka 3. På gubbsträckan hade vi tyvärr oturen 
att råka ut för en skada på en av löparna. I fallet gick dessutom SI‐pinnen sönder och därmed kunde 
laget inte få godkänt resultat.  
Även 2:a laget startade offensivt och så långt in i stafetten som efter 7:e sträckan låg man på en 69:e 
plats, men laget slutade tillslut på en mer blygsam 103‐plats.  
3:e laget ihop med IFK Göteborg, med 3 stycken SAIKare i laget, slutade som 255. 
 
Veteranträffar	
Klubbens veteraner träffas också regelbundet. Damerna har jubilarmiddag för att fira de damer som 
fyllt jämnt under året, Perry har arrangerat två långpromenader under året och varje onsdag träffas 
10‐20 veteraner för motion vid Ansgarskyrkan. 
Även torsdagarnas Veteran‐OL som arrangeras av klubbarna runt om i distriktet är välbesökta av 
SAIK:are och arrangeras naturligtvis även av oss. 
 

	 	

 

Arrangemangskommittén………………………………………………………	
	
Partille‐trippeln	
2018 prövade vi för första gången ett koncept med 3 tävlingar från samma arena: Natt‐DM fredag 17 
augusti i Knipeflågsbergen, en sprinttävling lördag 18 augusti i Furulund och en medeldistanstävling 
söndag 19 augusti i Råhultsområdet. Banläggare var Ilya Belianka, Vitalii Hycho, Kateryna Szema och 
Maria Magnusson; Johan Wedlin och Andreas Karlsson var tävlingsledare. Grundtanken med 
konceptet är att kunna få till flera arrangemang med mindre insats då vi bara behövde bygga upp en 
tävlingsarena och ha delvis samma funktionärer flera av dagarna. Ursprungligen var tanken att 
arrangera tävlingarna 23‐25 mars men fick flyttas på grund av för mycket snö och is. Nu fick vi istället 
fint väder och totalt 1336 anmälda, vilket är bra med tanke på att Natt‐DM och sprinttävlingar annars 
inte drar så många deltagare i Göteborgsregionen. Målsättningen är att fortsätta och etablera 
Partille‐trippeln som ett årligen återkommande kvalitetsarrangemang. 

 

Kajsa Norman med ryggen hitåt, sen syns Stina Berg, Lena Torneus och Hans Carlstedt 

 

Medelns start 1. Stefan Norman, Filippa Spåner, John Gabrielsson och Sara Bengtsson. 



 
Göteborgsvarvet	
Vi var i alla fall närmare 100 funktionärer och 2018‐års arrangemang genomfördes i ett underbart 
sommarväder. 
Nytt för i år var att löparnas nummerlappar och startgrupp inte var synkade. Tidigare ankom 
startgrupp 1 med sitt bagage först då de startade först, sedan kom startgrupp efter startgrupp i 
tidsordning. De kom även därmed i mål i en logisk följd. SAIK som i många år har haft hand om 
bagageinlämningen har skapat ett effektivt och säkert system för detta. 
I år var det som sagt ingen koppling mellan startnummer och startgrupp. Därmed kom 
löparna ”huller om buller”, vilket den logik vi hade byggt upp inte fungerade lika bra. Framförallt blev 
det lite struligt då löpare i samma nummerserie skulle hämta bagage samtidigt som andra löpare i 
samma nummerserie skulle lämna bagage. 
SAIKs erfarna funktionärer löste dock detta på bästa sätt, men det kan vara på sin plats att se över 
rutinerna för 2019. 
 

Mindre	arrangemang	
Vi har arrangerat ett större antal mindre arrangemang. 

 SM‐vintercup med ca 50‐100 med deltagare. De genomfördes den 20 januari och den 10 
februari. 

 Veteran‐OL. Mest pensionärer som springer. Vi arrangerade den 28 juni respektive 12 dec 
med 61 resp 94 deltagare. Vid den senare hade vi årsavslutning för veteraner i Gbg med 
jultallrik i SAIK‐stugan. 

 Totalt har 8 motions‐OL gått i SAIK:s regi. 2 st på Skatås med mycket god anslutning ‐ övriga i 
anslutning till SAIK‐stugan. Totalt kom 478 anmälda. 

 SAIK anordnade en etapp av GOF:s sommarserie. Det kom hela 125 löpare till Humlebadet 
vid Aspen. Fint väder och en skön avslutning. 

 Naturpasset över hela Partille med 100 kontroller ordnades i år igen. Tillsammans med 
kommunen som sponsrat arrangemanget tryckte vi upp 3000 kartor. Många har gått åt. Man 
har hämtat dem på att antal ställen i Partille. Tyvärr är det knappt 200 som registrerat sig. 
Detta gör att vi inte kommer få bidrag nästa år. 

 

Kåsjön	Trail	
Genomfördes traditionsenligt vid Kåsjöns badplats med 165 deltagare den 29 september. 

Kåsjöstugan  
 
Kommittén har under året bestått av: 
Lars‐Göran Axmalm      Bokningsansvarig 
Bengt Johansson      Inköp och kontakt med hyresgäster 
Kjell Bengtsson      Reparationer och underhåll 
Hans Carlstedt       dito 
Leif Ernelind        dito 
Ingrid Carlstedt      Köksansvarig 
 
Klubbstugekommittén har under året haft 1 protokollfört sammanträde. Aktuella frågor 
har behandlats i samband våra månatliga underhållsarbeten. 
 
Underhåll	och	standardförbättringar.	
Renoveringsarbetet påbörjades redan 2017 med målning av väggar och byte av möblerna 
i storstugan. I år har vi kompletterat med en serveringsdisk och en "kaffehörna" vilket 
fungerar bra och är uppskattat. 
Akustiken har varit besvärande i storstugan med hårt golv och tak och inga ljuddämpande 

 
textilier eller mattor. Nu har vi satt upp 17 kvm ljudabsorbenter i taket. De verkar göra nytta 
men har inte genomgått något eldprov ännu. 
I övrig har Hans, Kjell och Leif oftare än en gång per månad haft arbetsdagar med åtgärder 
på slitage och underhåll. 
Parallellt med detta har vi fått en mycket bättre ordning i stugan, inte minst för att Ingrid  
Carlstedt sköter köket. 
 

 
 
Den nya kafféhörnan 
 
Ekonomi.	
Stugan har i år gett ett överskott  på 130.000:‐ varav 30.000:‐  är ett kommunalt  driftsbidrag 
+ investeringsbidrag  på 33.000:‐ och serveringen 45.000:‐ 
 
Poängpromenader.	
Även i år har genomfört 12 promenader med lite mindre deltagare än 2017. 1800 vuxna starter 
och 440 barn. Som vanligt har Maud Andersson, Ann Olsson haft huvudansvaret. 
 
Sammanfattning.	
Stugan har under året varit uthyrd till både privatpersoner , kommunala förvaltningar och 
idrottsorganisationer. Uthyrningen gav en intäkt på 85.000:‐ Stugan används till våra egna 
träningar samt motionsorientering för alla och dessutom har vi som tidigare haft besök av 
OLFAR och ett antal skolklasser. 
Stugan är en verklig samlingsplats för klubbens orienterare så vår stuga skall vi vara 
stolta över. 


